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ZAPISNIK 
sa 35. sjednice Odbora za ekonomiju, finansije i budžet Skupštine Crne Gore, 

održane 22. novembra 2013. godine 
 

Sjednica je počela u 10.05 časova. 
Predsjedavao je Aleksandar Damjanović, predsjednik Odbora.  
Sjednici su prisustvovali poslanici: Zoran Jelić, Zoran Vukčević, Rešid Adrović, Filip 

Vuković, Nebojša Medojević, Damir Šehović, Almer Kalač, Strahinja Bulajić i Milutin 
Đukanović. 

Sjednici nijesu prisustvovali poslanici: Srđan Milić, Fatmir Gjeka i Mladen Bojanić. 
Sjednici su, u svojstvu predstavnika predlagača, prisustvovali: Šaleta Đurović - 

predsjednik Savjeta Agencije za elektronske komunikacije i poštansku djelatnost i Zoran Sekulić 
- direktor Agencije za elektronske komunikacije i poštansku djelatnost; Ranko Vujović - 
predsjednik Savjeta Agencije za elektronske medije i Abaz Džafić – direktor Agencije za 
elektronske medije; Branko Vujović - predsjednik Savjeta Agencije za nadzor osiguranja i 
Biljana Pantović – direktor Agencije za nadzor osiguranja; Dragutin Martinović - 
predsjedavajući Odbora Regulatorne agencije za energetiku i Miroslav Vukčević – član Odbora 
Regulatorne agencije za energetiku; Milorad Drljević - izvršni direktor Agencije za ljekove i 
medicinska sredstva; Zoran Đikanović - predsjednik Komisije za hartije od vrijednosti i Nikola 
Pejović - Komisija za hartije od vrijednosti. 

Rad sjednice su pratili predstavnici medija. 
Predsjednik Odbora konstatovao je da postoji kvorum za rad i punovažno odlučivanje. 
Za sjednicu je utvrđen sljedeći 
 

DNEVNI RED: 
 

1. STATUT AGENCIJE ZA ELEKTRONSKE KOMUNIKACIJE I POŠTANSKU 
DJELATNOST; 

2. PREDLOG FINANSIJSKOG IZVJEŠTAJA SA IZVJEŠTAJEM O RADU AGENCIJE ZA 
ELEKTRONSKE KOMUNIKACIJE I POŠTANSKU DJELATNOST ZA 2012. GODINU; 

3. PREDLOG FINANSIJSKOG IZVJEŠTAJA SA IZVJEŠTAJEM O RADU AGENCIJE ZA 
ELEKTRONSKE MEDIJE ZA 2012. GODINU; 

4. PREDLOG FINANSIJSKOG IZVJEŠTAJA SA IZVJEŠTAJEM O RADU ZA 2012. 
GODINU REGULATORNE AGENCIJE ZA ENERGETIKU; 

5. PREDLOG FINANSIJSKOG IZVJEŠTAJA SA IZVJEŠTAJEM O RADU AGENCIJE ZA 
NADZOR OSIGURANJA ZA 2012. GODINU; 

6. PREDLOG FINANSIJSKOG IZVJEŠTAJA SA IZVJEŠTAJEM O RADU AGENCIJE ZA 
LJEKOVE I MEDICINSKA SREDSTVA ZA 2012. GODINU; 

7. PREDLOG FINANSIJSKOG IZVJEŠTAJA KOMISIJE ZA HARTIJE OD VRIJEDNOSTI 
ZA 2012. GODINU i 

8. TEKUĆA PITANJA. 
 

*     *     * 
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Prva tačka - STATUT AGENCIJE ZA ELEKTRONSKE KOMUNIKACIJE I POŠTANSKU 
DJELATNOST 
 

Nakon uvodnog obrazloženja predsjednika Savjeta Agencije za elektronske 
komunikacije i poštansku djelatnost, dr Šalete Đurovića, Odbor je odlučio da podnese Skupštini 
sljedeći 

I Z V J E Š T A J 

Odbor je saslušao razloge za donošenje novog Statuta Agencije za elektronske 
komunikacije i poštansku djelatnost, saopšene u uvodnom obrazloženju predsjednika 
Savjeta Agencije. Novim Statutom   u cilju usklađivanja sa Zakonom o elektronskim 
komunikacijama, koji je stupio na snagu 21. avgusta 2013. godine, uređene su 
nadležnosti Agencije, djelatnosti od javnog interesa, djelokurg organa Agencije, 
unutrašnja organizacija, finasiranje i izvještavanje kao i saradnja sa drugim državnim 
organima i inostranim regulatornim organima. 
 Tokom rasprave postavljena su pitanja koja su se odnosila na član 25  Statuta i 
sastav komisije za izbor izvršnog direktora Agencije i član 29 Statuta i iznos za troškove 
rada Agencije kao regulatornog organa za poštansku djelatnost koji se nadoknađuju iz 
sredstava kompenzacionog fonda. 
 Polazeći od člana 10 Zakona o elektronskim komunikacijama  ("Sl. list Crne 
Gore", br. 40/13 od 13. 08. 2013), Odbor je jednoglasno, sa osam glasova „za“, odlučio 
da predloži Skupštini da da saglasnost na Statut Agencije za elektronske komunikacije i 
poštansku djelatnost. 
 

Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanik Almer Kalač. 
 

Druga tačka - PREDLOG FINANSIJSKOG IZVJEŠTAJA SA IZVJEŠTAJEM O RADU AGENCIJE 
ZA ELEKTRONSKE KOMUNIKACIJE I POŠTANSKU DJELATNOST ZA 2012. GODINU 
 

Uvodno obrazloženje o Predlogu finansijskog izvještaja sa izvještajem o radu Agencije 
za elektronske komunikacije i poštansku djelatnost za 2012. godinu dao je dr Šaleta Đurović, 
predsjednik Savjeta Agencije za elektronske komunikacije i  poštansku djelatnost. 

U raspravi su učestvovali poslanici: Aleksandar Damjanović, Milutin Đukanović, 
Strahinja Bulajić i Nebojša Medojević. 

Odbor je, nakon rasprave, odlučio da Skupštini podnese sljedeći 
 

I Z V J E Š T A J 

                U uvodnom obrazloženju predsjednik Savjeta Agencije za elektronske komunikacije i 
poštansku djelatnost upoznao je Odbor o  radu  Agencije u 2012. godini i naveo  da je Agencija 
sprovela nadzor nad implementacijom regulatornih obaveza operatora sa značajnom tržišnom 
snagom koji su rezultat spovedenih analiza sedam relevantnih tržišta izvršenih tokom  2010. 
godine i pet relevantnih tržišta izvršenih tokom 2011. godine. Takođe, konstatovao je  da su u 
2012. godini nastavljene aktivnosti vezane za podsticanje konkurencije uz spriječavanje 
narušavanja tržišnog takmičenja među operaterima. 
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 Odbor  je, konstatovao da je Agencija ostvarila ukupan prihod u iznosu 4.797.812 € što 
je za 3,9% više od planiranih kao i da su ukupni rashodi ostvareni u iznosu od 4.353.648 € što je 
za 5,7% manje od planiranih. 
 Tokom rasprave postavljena su pitanja koja su se odnosila na: visinu zarade zaposlenih i 
članova Savjeta Agnecije, sudski spor koji vodi  Pošta Crne Gore protiv Agencije za elektronske 
komunikacije i postansku djelatnost koji se odnosi na pokriće troškova Univerzalnog servisa, 
sudski spor povodom kupoprodaje poslovnog prostora Agencije, banke kod kojih je deponovan 
iznos od 1.700.000€ kratkoročnih plasmana koji je rezultat poslovne 2012. godine i mogućnost 
utvrđivanja regulatornog prihoda kako bi se smanjile cijene usluga za krajnje korisnike. 

Takođe, na Odboru je konstatovano da je potrebno da Agencija za elektronske 
komunikacije i poštansku djelatnost dostavi informaciju o ishodima navedenih sudskih sporova 
u 2013. godini, koji može  biti od značaja prilikom glasanja Odbora o Predlogu finansijskog 
plana Agencije za 2014. godinu.  

Nakon izjašnjavanja Odbor je, sa pet glasova ″za″ i tri ″protiv″ i jednim „uzdržanim“ 
glasom odlučio da predloži Skupštini da prihvati Finansijski izvještaj sa Izvještajem o radu 
Agencije za elektronske komunikacije i poštansku djelatnost za 2012. godinu. 

Za izvjestioca na sjednici Skupštine određen je poslanik Zoran Vukčević. 

Treća tačka - PREDLOG FINANSIJSKOG IZVJEŠTAJA SA IZVJEŠTAJEM O RADU AGENCIJE 
ZA ELEKTRONSKE MEDIJE ZA 2012. GODINU 
 

Uvodno obrazloženje o Predlogu finansijskog izvještaja sa izvještajem o radu Agencije 
za elektronske medije za 2012. godinu dao je Abaz Džafić, direktor Agencije za elektronske 
medije. 

U raspravi su učestvovali poslanici: Aleksandar Damjanović i Nebojša Medojević. 
Odbor je, nakon rasprave,  odlučio da Skupštini podnese sljedeći 
 

I Z V J E Š T A J 

Odbor se upoznao, kroz uvodno obrazloženje predsjednika Savjeta, da je 
Agencija u 2012. godini, sprovodila aktivnosti koje su se odnosile na sprovođenje 
usvojenih podzakonskih akata kao i javnog konkursa za dodjelu prava na radio 
emitovanje. Naplata prihoda po osnovu naknada za emitovanje bila je ispod planirane i  
Agencija je uspjela da obezbijedi efikasno funkcionisanje i ostvarivanje planiranih ciljeva tako 
da ostvareni rashodi budu manji od planiranih što je rezultat stalne interne kontrole, mjesečne 
analize prihoda i rashoda kao i praćenja likvidnosti poslovanja. 

Na Odboru je, konstatovano da je Agencija za elektronske komunikacije u 2012. godini 
ostvarila ukupan prihod od 985.558 € i ukupan rashod od 969.488 € što predstavlja uvećanje 
prihoda od 7%, odnosno rashoda od 6% u odnosu na planirane. 

Tokom rasprave postavljena su pitanja koja su se odnosila na: rezervisana potraživanja u 
iznosu 319.776 € koja su uticala na ukupno uvećanje troškova Agencije, potraživanja od 
komercijalnih emitera u iznosu od 573.150 €, potrebu očuvanja malih emitera kao i zloupotrebu 
elektornskih medija u političke svrhe. Na Odboru je pokrenuto pitanje riješavanja poslovnog 
prostora Agencije. 

Takođe, na Odboru je zatražena informacija o presjeku duga komercijalnih emitera  
prema Agenciji u tekućoj godini, kao i dinamici naplate navedenog duga. 
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Ocjenjujući da je finansijski izvještaj sadržajno i tehnički dobro pripremljen, Odbor je, sa 
šest glasova ″za″ i tri ″protiv″ i jednim „uzdržanim“ glasom odlučio da predloži Skupštini da 
prihvati Finansijski izvještaj sa Izvještajem o radu Agencije za elektronske medije za 2012. 
godinu. 

Za izvjestioca na sjednici Skupštine određen je poslanik Zoran Vukčević 

Četvrta tačka - PREDLOG FINANSIJSKOG IZVJEŠTAJA SA IZVJEŠTAJEM O RADU ZA 2012. 
GODINU REGULATORNE AGENCIJE ZA ENERGETIKU 
 

Uvodno obrazloženje o Predlogu finansijskog izvještaja sa izvještajem o radu 
Regulatorne agencije za energetiku za 2012. godinu dao je Dragutin Martinović, predsjedavajući 
Odbora Regulatorne agencije za energetiku. 

U raspravi su učestvovali poslanici: Aleksandar Damjanović i Milutin Đukanović. 
Odbor je, nakon rasprave,  odlučio da Skupštini podnese sljedeći 

I Z V J E Š T A J 

Odbor se upoznao, kroz uvodno obrazloženje predsjednika Savjeta, da je Agencija u 
2012. godini, sprovodila aktivnosti koje su se odnosile na: donošenje normativnih akata 
u sektoru električne energije i odluka o regulatorno dozvoljenom prihodu, izdvanje 
licenci i nadzor nad radom energetskih subjekata, utvrđivanje tarifa za elektičnu 
energiju, institucionalno jačanje Agencije kao i aktivnosti Agencije u radu 
međunarodnih organizacija. 

Na Odboru je konstatovano da je Agencija ostvarila ukupan prihod u iznosu 
1.039.685 €, što je 6,4 % manje od planiranih, a da su ukupni rashodi ostvareni u iznosu 
od 981.982 €, što je 94,2 % planiranih. 

Tokom rasprave na Odboru su  postavljena  pitanja koja su se odnosila na: ishod 
stečajnih postupaka koji se odnose na šest naftnih subjekata iz nafnog sektora zbog neplaćanja 
licenci za pružanje usluga, odnos Regulatorne agencije za energetiku prema neizmirivanju 
poreskih obaveza Elektroprivrede Crne Gore kao i pravnom razdvajanju djelatnosti prenosa. 
Takođe, bilo je mišljenja da Agencija treba da izbjegava skupe upravne sporove  koji se odnose 
na donošenje odluka o regulatornom prihodu. 

Nakon izjašnjavanja Odbor je, sa šest glasova ″za″, dva „protiv“ i jednim glasom 
″uzdržan″, odlučio da predloži Skupštini da prihvati Finansijski izvještaj sa Izvještajem o radu 
Regulatorne agencije za energetiku za 2012. godinu. 

Za izvjestioca na sjednici Skupštine određen je poslanik Zoran Vukčević. 

Peta tačka - PREDLOG FINANSIJSKOG IZVJEŠTAJA SA IZVJEŠTAJEM O RADU AGENCIJE 
ZA NADZOR OSIGURANJA ZA 2012. GODINU 
 

Uvodno obrazloženje o Predlogu finansijskog izvještaja sa izvještajem o radu Agencije 
za nadzor osiguranja za 2012. godinu dao je Branko Vujović - predsjednik Savjeta Agencije za 
nadzor osiguranja 

U raspravi su učestvovao poslanik Aleksandar Damjanović. 
Odbor je, nakon rasprave,  odlučio da Skupštini podnese sljedeći 
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I Z V J E Š T A J 

Odbor se upoznao, da je Agencija u 2012. godini, pored sprovođenja nadzora 
nad obavljanjem poslova iz djelatnosti osiguranja, sprovodila i niz aktivnosti koje su se 
odnosile na: unapređenje regulatornog okvira za oblast osiguranja kroz izmjene 
postojećih i donošenje novih podzakonskih propisa zasnovanih na direktivama 
Evropske unije i međunarodnim standardima; posredni i neposredni nadzor nad 
poslovanjem društava za osiguranje, posredovanje i zastupanje u osiguranju; 
sprečavanje ugrožavanja interesa osiguranika i drugih korisnika osiguranja; licenciranje 
subjekata na tržištu osiguranja; saradnju sa institucijama sistema kao i kontinuiranu 
edukaciju zaposlenih u Agenciji. 

U odnosu na finansijski izvještaj za 2012. godinu, na Odboru je konstatovano da 
je Agencija ostvarila ukupan prihod u iznosu 702.591 € kao i da su ukupni rashodi 
ostvareni u iznosu od 673.668 €. 

Na Odboru je konstatovano da se nepotrebno odliva jedan dio prihoda države 
preko stranih osiguravajućih društava i bilo je mišljenja da Crna Gora treba da ispita 
mogućnost   osnivanja domaćeg društva za poslove reosiguranja.  

Nakon izjašnjavanja Odbor je, sa sedam glasova ″za″ i jednim glasom ″protiv″, odlučio 
da predloži Skupštini da prihvati Finansijski izvještaj sa Izvještajem o radu Agencije nadzor 
osiguranja za 2012. godinu. 

Za izvjestioca na sjednici Skupštine određen je poslanik Zoran Vukčević. 
 

Šesta tačka - PREDLOG FINANSIJSKOG IZVJEŠTAJA SA IZVJEŠTAJEM O RADU AGENCIJE 
ZA LJEKOVE I MEDICINSKA SREDSTVA ZA 2012. GODINU 
 

Uvodno obrazloženje o Predlogu finansijskog izvještaja sa izvještajem o radu Agencije 
za ljekove i medicinska sredstva za 2012. godinu dao je Milorad Drljević, izvršni direktor 
Agencije za ljekove i medicinska sredstva. 

U raspravi su učestvovao poslanik Aleksandar Damjanović i Strahinja Bulajić 
Odbor je, nakon rasprave,  odlučio da Skupštini podnese sljedeći 
 

I Z V J E Š T A J 
 

U uvodnom obrazloženju direktor Agencije za lijekove i medicinska sredstva 
upoznao je Odbor o aktivnostima  Agencije u 2012. godini i konstatovao da su poslovne 
aktivnosti dale negativan finasijski rezultat u iznosu od 109.857 €. Takođe, naveo je da je 
Agencija uspjela da obezbjedi efikasno funkcionisanje i ostvarivanje planiranih ciljeva 
kroz efikasno i racionalno korišćenje raspoloživih sredstava. 

Na Odboru je konstatovano da je Agencija za ljekove i medicinska sredstva 
ostvarila ukupan prihod u iznosu 979.356 €  što je 11.6 % manje od planiranog, a da su 
ukupni rashodi ostvareni u iznosu od 1.089.213 € što je 0,4% manje od planiranih. 

Tokom rasprave, ukazano je na pad prihoda od izdavanja licenci za obavljanje 
djelatnosti koje su propisane Zakonom o ljekovima, što korespondira sa negativnim 
finansijskim rezultatatom. Konstatovano je da je neophodno naći način da se kroz  veću 
racionalizaciju troškova izbalansira odnos prihoda i rashoda Agnecije.  
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Nakon izjašnjavanja Odbor je, sa sedam glasova ″za″ i dva glasa  ″protiv″, odlučio da 
predloži Skupštini da prihvati Finansijski izvještaj Agencije za lijekove i medicinska sredstva za 
2012. godinu. 

Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanik Zoran Vukčević. 
 

Sedma tačka - PREDLOG FINANSIJSKOG IZVJEŠTAJA KOMISIJE ZA HARTIJE OD 
VRIJEDNOSTI ZA 2012. GODINU 
 

Uvodno obrazloženje o Predlogu finansijskog izvještaja Komisije za hartije od 
vrijednosti za 2012. godinu dao je Zoran Đikanović, predsjednik Komisije za hartije od 
vrijednosti 

U raspravi su učestvovao poslanik Aleksandar Damjanović i Milutin Đukanović 
Odbor je, nakon rasprave,  odlučio da Skupštini podnese sljedeći 
 

I Z V J E Š T A J 

Odbor se upoznao s razlozima negativnog finansijskog rezultata Komisije za 
hartije od vrijednosti u 2012. godini. Predsjednik Komisije  naveo je da je  finansijski 
plan za 2012. godinu baziran na strukturi tržišta kapitala koji se usljed pojedinih  
administrativnih odluka, koje su se odnosile na transformaciju dva investiciona fonda 
suprotno Zakonu o investicionim fondovima,  nije u potpunosti realizovao. Takođe, 
ukazao je da je u toku 2012. godine manjak prihoda  po osnovu nadzora i kontrole 
poslovanja investicionih fondova iznosio preko 300.000 € što predstavlja jedan od 
osnovnih uzroka negativnog finansijskog rezultata Agencije. 

Na Odboru je konstatovano da je Komisija za hartije od vrijednosti u 2012. godini 
ostvarila 628.065 € ukupnih prihoda, što je 50,63℅ planiranih i 1.080.261 € ukupnih 
rashoda, što je 8,5 ℅ manje od planiranih. 

Imajući u vidu negativan finansijski rezultat Komisje na Odboru je konstatovano da je 
neophodno naći model da se kroz još veću racionalizaciju troškova izbalansira odnos prihoda i 
rashoda. 

Nakon izjašnjavanja Odbor je, sa šest glasova ″za″ i dva glasa ″protiv″, odlučio da 
predloži Skupštini da prihvati Finansijski izvještaj Komisije za hartije od vrijednosti za 2012. 
godinu. 

Za izvjestioca na sjednici Skupštine određen je poslanik Zoran Vukčević. 
 

*     *     * 
 

Sjednica je završena 12:55 časova. 
 

Broj: 00-63-7/13- 

SEKRETAR ODBORA             PREDSJEDNIK ODBORA 
Nađa Vukićević, s.r.                        mr Aleksandar Damjanović, s.r. 
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35. sjednica Odbora za ekonomiju, finansije i budžet, 
održana 22. novembra 2013. godine 

REZULTATI GLASANJA 
 

O PREDLOZIMA AKATA 

 

Akt.              „ZA“              „PROTIV“          „UZDRŽAN“ 

STATUT AGENCIJE ZA 
ELEKTRONSKE 
KOMUNIKACIJE I 
POŠTANSKU 
DJELATNOST 

Zoran Vukčević 
Zoran Jelić 
Rešid Adrović 
Filip Vuković 
Almer Kalač  
Aleksandar 
Damjanović 
Milutin Đukanović 
Strahinja Bulajić 
 

   

PREDLOG 
FINANSIJSKOG 
IZVJEŠTAJA SA 
IZVJEŠTAJEM O RADU 
AGENCIJE ZA 
ELEKTRONSKE 
KOMUNIKACIJE I 
POŠTANSKU 
DJELATNOST 
 

Zoran Vukčević 
Zoran Jelić 
Rešid Adrović 
Filip Vuković 
Damir Šehović 
 

 Milutin Đukanović 
Strahinja Bulajić 
Nebojša Medojević 
 

Aleksandar Damjanović 
 

PREDLOG 
FINANSIJSKOG 
IZVJEŠTAJA SA 
IZVJEŠTAJEM O RADU 
AGENCIJE ZA 
ELEKTRONSKE MEDIJE  
 

Zoran Vukčević 
Zoran Jelić 
Rešid Adrović 
Filip Vuković 
Damir Šehović 
Almer Kalač  
 

 Milutin Đukanović 
Strahinja Bulajić 
Nebojša Medojević 
 

Aleksandar Damjanović 
 

PREDLOG 
FINANSIJSKOG 
IZVJEŠTAJA SA 
IZVJEŠTAJEM O RADU 
ZA 2012. GODINU 
REGULATORNE 
AGENCIJE ZA 
ENERGETIKU 

Zoran Vukčević 
Zoran Jelić 
Rešid Adrović 
Filip Vuković 
Damir Šehović 
Almer Kalač  
 

 Milutin Đukanović 
Strahinja Bulajić 
 

Aleksandar Damjanović 
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PREDLOG 
FINANSIJSKOG 
IZVJEŠTAJA SA 
IZVJEŠTAJEM O RADU 
AGENCIJE ZA NADZOR 
OSIGURANJA 
 

Zoran Vukčević 
Zoran Jelić 
Rešid Adrović 
Filip Vuković 
Damir Šehović 
Almer Kalač  
Aleksandar 
Damjanović 
 

 Strahinja Bulajić 
 

 

PREDLOG 
FINANSIJSKOG 
IZVJEŠTAJA SA 
IZVJEŠTAJEM O RADU 
AGENCIJE ZA LJEKOVE I 
MEDICINSKA 
SREDSTVA 
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